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                                            Referat fra d: 10-06-24 

Deltager: Per Anders Torben Normann Karsten Øjvin Ingolf.. 

 

1/ EVT Foretræde:  Der var ikke nogen. 

 

2/ Mail: 

Der har været noget om mobil-Pay som Per og Karsten fik. 

Der har været lidt skriverier med enkelte medlemmer. 

Så er der indkøbt nye nøgler og vandhanenøgler. 

Der er blevet indkøbt vin til gaver. 

Og ellers noget der er blevet slettet, som ikke var relevant. 

 

3/ ANF: 

Der har ikke været noget aktivitet, da der er ferie. 



4/ Bordet rundt: 

Klubhuset er blevet algebehandlet, for vi kan få tjekket om der er nogle plader der 

udskiftes. 

Så er der nogle stole der trænger til nyt stof, det bliver gjort. 

Vand og strømforbrug ser fornuftig ud. 

Der er blevet kigget på herre Toiletter, om ændringer af bruser. 

Der er blevet fremsat ønske om at vandlås der lukker for vandet efter ½ time 

konstant forbrug. Man kan genaktiverer vandet ved at trykke på knappen i 

klubhuset (se tidligere info). Vi har valgt at bibeholde låsen, da vi sidste år havde 

flere tilfælde hvor en tændt slange har ligget i vandet og løbet uden at der er nogen 

der har opdaget det. Det har kostet et ekstra vandforbrug på over 150 m3 eller kr. 

1.000,- 

Ellers ikke de store ting. 

 

Karsten. 

Regnskab ser fint ud, og det nye regnskabsprogram er blev en del bedre at arbejde 

med. 

Strøprisen er blevet sænket lidt i forhold til udbudsprisen. 

Prisen før var 3,00 kr bliver sænket til 2,50 kr pr.KWh 

 

Ingolf. 

Der har været 5 opsigelser. 

4 på venteliste  

2 har fået plads. 

Der er mulighed for at blive skrevet op til en container, på vinterpladsen. 



 

Anders. 

Sankt Hans er sat på plads, så møde op til en hyggelig aften, medbring selv mad til 

grill, klubben er vært med dessert. 

Drikkevarer skal købes i klubben. 

 

Fredagsbaren gik godt der var ca 30 fremmødte, og der var en god betjening. 

Der er aftalt med Rasmus at der bliver afholdt Krappe væddeløb 01-09-24 fra kl. 

15,00. 

Der vil være grillpølser og is til de fremmødte. Der kommer mere info. 

Der vil være præmier til de 3 bedste. 

 

Pinseturen var en succes, turen gik til Nibe hvor der var lavet aftaler, og der kom kød 

og div med som klubben gav til Lørdag aften. 

Tak til arrangørerne. 

 

Øjvin. 

Prøver at holde styr på vinterpladsen. 

De både der ikke er i vandet, og har stået mindst 2 år, skal der gøres noget ved, eller 

der skal en dispensation til fra bestyrelsen for at ligge længere. 

 

 

 

 



 

Torben. 

Der vil blive oprettet en sag på de både der ikke bliver holdt nogenlunde, for at 

prøve at have en havn der ser nogenlunde ud, det bliver Torben, Øjvin og Per der 

kommer til at stå for det. 

Der har været en oprydning i masteskuret, de bådtilbehør der er uden navn, skal 

bringes i orden, når juli mdr. er ovre gør vi alvor og de ting der ikke er navn på bliver 

skrottet.  

Vi mener det denne gang, og gør alvor ud af det. Det bliver til næste møde i August. 

Rasmus har fjernet nogle gamle fortøjninger fra pælene, og vil gå det efter igen på et 

senere tidspunkt. 

Det er vi meget glade for. 

Det har været tilfredsstillende med søsætning af både i år, det gik planmæssig, og 

holdt prisen med de 1000 kr. 

 

Per  

Ansøgning om sponsorater og div . søges stadig. 

Så har der været nogle medlemssager der er tage hånd om. 

EVT : ingenting. 

 

                                      Formand            Sekretær. 

                                      Per                      Ingolf 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


